
Protokoll SSSA  Årsmöte 2022

Tid Söndagen den 6 Mars, Kl 10:00-11:15

Plats Videomöte

Närvarande: 

Tomas Pettersson SM0JLZ Ulf Nordström SM5FXK

Björn Pehrson  SA0BXI Pierre Martin SA0PMA

Jonas Andersson SA0AML Bo Svanfeldt SM0SUQ

Kjell Börjesson SM0CHO Lars Jakobsson SM0FDO

Ann Lundell SM0ZEU Gunnar Törnqvist SM0OTX

1 Årsmötets öppnande

Mötet öppnades av Tomas Pettersson

2 Val av ordförande och sekreterare för mötet

Tomas Pettersson valdes till ordförande för mötet.
Ulf Nordström valdes till sekreterare för mötet.

3 Val av justeringsman
Jonas Andersson och Björn Pehrson valdes till justeringsmän

4 Fråga om  årsmötets stadgeenliga utlysning

Kallelsen skickades ut den 1 Februari 2022. Stadgarna säger att kallelsen ska skickas ut minst 14 
dagar före mötet. Frågan besvarades med ja.

5 Fastställande av dagordning för årsmötet
 Dagordningen godkändes utan ändringar.

6 Framläggande av styrelse/verksamhets och kassaberättelse.
Tomas Pettersson redogjorde för klubbens verksamhet under det gångna verksamhetsåret.  
Verksamhetsberättelsen finns arkiverad, och anslås på klubbens hemsida.

Pierre Martin redogjorde för klubbens ekonomi. 

Ingående saldo från 2021 17834,01
Inbetalda medlemsavgifter 2450
Utgift till AMPRNet -200
Saldo 2022-03-06 20084,01



7 Framläggande av revisionsberättelse
Klubbens revisor Bosse Svanfeldt har gjort en genomgående granskning av klubbens ekonomi, och 
kommit fram till  att ekonomin är i ordning.

En underskriven kopia av revisionsberättelsen finns arkiverad, och anslås på klubbens hemsida.

8 Fråga om ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

9 Val av styrelse, revisor och valberedning för det kommande verksamhetsåret.

Styrelsen valdes enligt valberedningens förslag. 

Ordförande Tomas Pettersson, SM0JLZ (omval)
Sekreterare Ulf Nordström, SM5FXK (omval)
Kassör Pierre Martin SA0PMA (omval)
Ledamot Jonas Andersson, SA0AML (omval)
Suppleant Björn Pehrsson, SA0BXI (omval)

Till revisor valdes Bosse Svanfeldt SM0SUQ
Till valberedningen valdes Thomas Boström SM0YOS

10 Fastställande av medlemsavgift för det kommande verksamhetsåret

Mötet beslutade att höja medlemsavgiften till 200 kronor och att familjemedlemskapet slopas. 
Familjemedlemmar och andra vänner är ändå alltid välkomna att delta i klubbens aktiviteter.

Mötet diskuterade även om vi ska införa livslångt medlemskap. Den frågan måste utredas separat 
och mötet fattade inget beslut.

11 Behandlande av styrelseförslag

Inga styrelseförslag fanns att behandla.

12 Behandlande av motioner från medlemmar.
Inga motioner har kommit in

13 Övriga ärenden

Björn informerade om att  flera kommuner har visat intresse för AMPRNet på grund av  den 
ändrade situationen i Europa. 

Lars SM0FDO som även är medlem i SK0QO. och ingår i valberedningen för val av ny 
distriktsledare för distrikt 0 efterlyste kandidater till DL0. SK0QO planerar också en prylmarknad  
men inga detaljer är klara ännu. Även en field day planeras, och Lars föreslog att detta görs i 
samarbete med övriga klubbar i distrikt 0.

Ulf ställde frågan om en lämplig tid för månadsmöten. Det är svårt att hitta en tid som passar alla.



Mötet föreslog att Ulf skickar ut ett mail med några förslag.

15 Årsmötets avslut
Mötet avslutades

____________________________________       _________________________________
Justeras Björn Pehrson                                           Jonas  Andersson


